
Bespreekpunten Stadspartij bij “Bezuinigingen bemensing 

fietsenstallingen” 

 

Zijn de fietsenstallingen ook bij mindere bemanning even publieksvriendelijk en veilig? 
  

Zijn er geen afspraken met de Raad geschonden? Beloofd was dat de fietsenkelder 

onder het Hoofdstation steeds bemand zou zijn.  

 


